
 
 

 

Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 9/1-2024 

kl. 18.00-21.00 i personalerummet på afd. Fuglebjerg 

 

-  

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene FU/GB, Maja FU, Maria FU/GB, Mie 
FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Anders 9.z, Izabella 6.G. Frederik 6.H 
Medarbejderrepræsentanter: Berit FU, Pia GB 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian 
Referent: Skolens ledelse 

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 
Fuglebjerg: Anders 
Hyllinge: Frederik 
Grønbro: Izabella  

 

Fraværende med afbud: 
Medarbejder repræsentant Julie fra Hyllinge har opsagt sin stilling og deltager ikke i mødet. 

 

Gæster: 

 

 

Der serveres en salat, vand, kaffe/the og småkager 

De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig spisning.  

 



 
 

Velkomst v. formand 
Præsentation  
 

De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig spisning.  
 

Sag nr. 27 
Status v. elever 

• Skolestart 

• Den gode historie 

• Hvad er eleverne optaget 
af? 

 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
Opstart v. formand 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 

Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Hvad optager ledelsen? 
 

 

Sag 28 
Opsamling på punkt fra sidste 
møde vedr. Specialundervisning  

 Drøftelsespunkter i mindre grupper – medarbejdere er 
referenter og ordstyrere 
 

- Hvordan understøtter vi skolens mulighed for at arbejde 
med inklusion og alsidighed i almén miljøet. 

- Hvordan understøtter vi elevers mulighed for at opleve 
sig inkluderet i både almén- og specialklasser? 

- Hvordan favner vores principper i al almindelighed både 
almen og special? 
 

Fælles opsamling fra grupperne 
Skal der tilføjes eller ændres noget i det eksisterende princip for 
specialundervisning – efter i dag? 



 
 

 

(jf. det eksisterende princip vedlagt som bilag) 
 
 
 
 
 

Sag 29 
Opsamling fra vores Temalørdag 

- Udkast til mål og værdi 
hæftet vedlagt som bilag 

 
Maja og Christine har samlet lørdagens drøftelser vedr. Mål og 
værdier og koblet dem med medarbejdernes udsagn. 
Vi ønskede en kortere tekst med fremhævede mål og værdiord. 
Herudover ønskede vi nogle ”faktabokse” til forældre. 
 
Ved mødet drøftes om vi kan genkende og godkende ordlyd og 
form. 
 
 

Pause  

Sag 30 
Antimobbestrategi  

Skolens nuværende Antimobbestrategi (ved hæftet som bilag). 
Drøftelse og godkendelse af ny.  
 
 

Sag 31 
Princip på klassedannelse 

Skolens nuværende princip opleves ikke ganske retvisende og 
fyldestgørende for Vesterlandsskolen. Da vi igen til kommende 
skoleår får 2 spor i børnehaveklassen, bør princippet også 
omhandle denne årgang. (Nuværende princip vedhæftet som 
bilag) 
 
Christine og Dian medbringer udkast til nyt princip. 

Sag nr. 32 
Eventuelt 
 

 

Tak for i aften – fælles oprydning Næste møde er den 6/2-24 afholdes på afd. Hyllinge 


